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Krobia, dnia 9 maja 2016 r. 
 

 
                                         P R O T O K Ó Ł    Nr   XIX/2016 
 
                                   z   XIX  sesji  Rady  Miejskiej  w K r o b i ,  

w dniu  4 maja 2016 r. w ZSOiZ w Krobi     
========================================================= 

                   godzina rozpoczęcia:    17.30 
                   godzina zakończenia:    19.30  
                    Na ogólną liczbę 15 osobowego składu Rady w sesji uczestniczyło 15 radnych.    
 

                   Ponadto w sesji uczestniczyli :  
              ====================== 
     1.   Czwojda Sebastian          - Burmistrz Krobi.   
     2.   Listwoń Michał               - Z-ca Burmistrza. 
     3.   Szablewska Katarzyna    - Sekretarz Gminy. 
     4.   Walczak Damian             - Skarbnik Gminy.     

                   5.   Sołtysi Gminy Krobia.                  
                   6.   Zaproszeni goście, przedstawiciele organizacji i zakładów pracy.                    
                     
Sesji przewodniczył przewodniczący Rady Miejskiej Łukasz Kubiak. 
 

Porządek obrad sesji : 
1. Otwarcie i sprawdzenie obecności radnych. 
2. Przedstawienie porządku obrad. 
3. Przyjęcie protokołu z XVIII sesji. 
4. Odpowiedzi na interpelacje i zapytania z poprzednich sesji. 
5. Interpelacje i zapytania radnych. 
6. Informacja Przewodniczącego Rady Miejskiej o działaniach podejmowanych                       

w okresie międzysesyjnym. 
7. Sprawozdanie z działalności Burmistrza Krobi w okresie międzysesyjnym. 
8. Informacja o stanie bezpieczeństwa publicznego na terenie Gminy Krobia                            

i Powiatu Gostyńskiego.  
9. Rozpatrzenie projektów uchwał w sprawie : 

a) przyjęcia Programu Wspierania Rodziny w Gminie Krobia na lata 2016-2018, 
b) objęcia udziału przez Gminę Krobia w Samorządowym Funduszu Poręczeń 

Kredytowych Sp. z o.o. z siedziba w Gostyniu, 
c) zmiany Uchwały Nr XV/121/2015 Rady Miejskiej w Krobi z dnia                                     

29 grudnia 2015 r. w sprawie Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy 
Krobia  na lata 2016 - 2025, 

d) zmiany uchwały budżetowej Gminy Krobia na rok 2016, 
e) utworzenia Stowarzyszenia Polska Sieć Odnowy i Rozwoju Wsi. 

        10.  Odpowiedzi na interpelacje i zapytania. 
      11.  Wolne głosy i wnioski. 
      12.  Zakończenie. 
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Ad. 1 Otwarcie i sprawdzenie obecności radnych.   
Przewodniczący Rady powitał radnych, sołtysów, pracowników Urzędu oraz pozostałych 
zaproszonych gości, z-cę Komendanta Powiatowego Państwowej Straży Pożarnej                          
w  Gostyniu  mł. gryg. Tomasza Banaszaka, poinsp. Ireneusza Rolnika Naczelnika 
Wydziału Prewencji Komendy Powiatowej Policji w Gostyniu,  Kierownika Posterunku 
Policji w Gostyniu asp. Błażeja Horałę oraz radców prawnych, z którymi współpracował 
będzie samorząd Gminy Krobia.    
Sekretarz Gminy K. Szablewska bardzo serdecznie powitała radców prawnych Pana Pawła 
Sendrowskiego i Pana Mikołaja Maźwę reprezentujących grupę prawniczą z Poznania.                  
W wyniku zapytanie ofertowego dokonano wyboru tej grupy prawników do obsługi 
samorządu Gminy Krobia.  
Mikołaj Maźwa : jesteśmy kancelarią, która od 2005 roku funkcjonuje na rynku współpracy 
z podmiotami prawnymi. Kancelarię tworzy zespół kilkunastu osób obsługujących jednostki 
publiczne i będziemy rozwijać współpracę z Państwa Gminą.   
Na podstawie listy obecności stwierdzono, że na sali znajduje się 15 radnych, wobec czego 
sesja jest prawomocna do podejmowania uchwał.   

 

     Ad. 2 Przedstawienie porządku obrad.       
     Przewodniczący Rady przedstawił porządek obrad sesji.  
     Z-ca Burmistrza zgłosił wnioski o zmianę porządku obrad sesji : o uzupełnienie porządku 

obrad o rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie utworzenia Stowarzyszenia Polska Sieć 
Odnowy i Rozwoju Wsi, jako pkt 9e).                                                             
Wniosek o uzupełninie porządku obrad dot. rozpatrzenia uchwały przyjęto jednomyślnie, 
głosowało 15 radnych.                                                                                           

     Porządek sesji po zmianach przyjęto jednomyślnie, głosowało 15 radnych. Pierwotny 
porządek obrad sesji stanowi załącznik do protokołu.                                                                                     

      
      Ad. 3 Przyjęcie protokołu  z XVIII sesji.          
      Protokół z XVIII sesji przyjęto jednomyślnie,  głosowało 15 radnych.  
 

     Ad. 4 Odpowiedzi na interpelacje i zapytania z poprzednich sesji. 
     Z-ca Burmistrza : wpłynęła odpowiedź Starostwa Powiatowego w Gostyniu na interpelacje 

dotyczące dróg powiatowych.  
     
     Ad. 5 Interpelacje i zapytania radnych. 
     L. Bem : w związku ze zmianą organizacji ruchu lustro usytuowane na wjeździe na rynek od 

ul. Kobylińskiej uważam, że nie jest tam potrzebne i być może zasadnym byłoby 
przeniesienie w miejsce wyjazdu z ul. prof. J. Zwierzyckiego, o co już wcześniej 
interpelowałem.   

      H. Urbański : w okresie realizacji naprawy dróg gminnych mieszkańcy ul. Kwiatowej 
wnioskują o wykonanie pobocza, ponieważ po zwężeniu chodnika po opadach piasek 
spływa do kanalizacji.   

      J. Gałęzewski : potrzeba jest również zamontowania lustra przy zjeździe z rynku w ulicę 
Poznańską. W miejscu tym samochody ciężarowe mają utrudniony skręt i  prawidłowa 
widoczność na pewno poprawiłaby bezpieczeństwo.  
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      M. Duda : sprawa związana jest z parkiem i altaną tam usytuowaną. Czy wrócimy do 
pomysłu jaki pojawił się przed kilku laty utwardzenia terenu pod tą altaną? Obecnie miejsce 
to wysypane jest kamyszkiem i trudne jest utrzymanie porządku w tym miejscu. Wiele osób 
tam przebywa i przechodzi, dlatego ważne aby miejsce to było w odpowiednim porządku.   

      G. Skrobała : realizowano naprawę ubytków na drogach powiatowych na terenie gminy.               
W części między Gostkowem,  Niepartem a Gogolewem gdzie nie tak dawno odcinki                      
te były naprawiane ponownie ubytki pojawiły się w nowych miejscach. Nie wiem czy 
wynika to z niestaranności wykonania tych prac, czy innych przyczyn. Zastanawiające,                  
jak te drogi będą wyglądać za miesiąc, czy naprawy te zostaną ponowienie, czy takimi 
drogami będziemy musieli jeździć.  

      P. Wajnert : 1. Temat dotyczy ponowienia   interpelacji dotyczącej uzupełnienia nasadzeń 
cyprysów przy ul. Powst. Wlkp. Odpowiedź WZDW w tej sprawie wpłynęła, lecz okazało 
się, że Pani prowadząca tę sprawę już nie pracuje. Proszę o interwencję w tym temacie. 

     2. Na  odcinku drogi Sułkowice – Domachowo też widoczne są znaczne ubytki w jezdni, 
dlatego proszę o skierowanie wniosku do zarządy drogi o wykonanie naprawy  w celu 
zapewnienia bezpieczeństwa mieszkańcom.  

      L. Bem : czy parkometry będą już czynne, jaki termin ich uruchomienia ustalono?  
      Ł. Kubiak : udzielane są  bezpłatne porady prawne dla mieszkańców gminy, ile osób z nich 

korzysta i jakie jest zainteresowanie? 
          
     Ad. 6 Informacja Przewodniczącego Rady Miejskiej o działaniach podejmowanych                         

w okresie międzysesyjnym. 
5.04 – odbyło się posiedzenie Komisji Rewizyjnej w celu kontroli wykonania budżetu 
Gminy Krobia za 2015 rok.                                                                                                                             
8.04 – wraz z radnym Janem Mikołajczakiem uczestniczyłem w wyjazdowym posiedzeniu 
trzech komisji branżowych Sejmiku Województwa Wielkopolskiego, które odbyło się                     
w Rawiczu.                                                                                                                                                
11.04 – uczestniczyłem w uroczystej Sesji Sejmiku Województwa Wielkopolskiego                            
w związku z 1050. Rocznicą Chrztu Polski.                                                                                                         
12, 20, 21 i 27.04 – wraz z radnymi uczestniczyłem w konsultacjach społecznych dot. 
wyłożenia projektu planu zagospodarowania przestrzennego Farma Wiatrowa Krobia 
Północ.                                                                                                                                                           
14.04 – uczestniczyłem w Konwencie Starosty, Wójtów i Burmistrzów Powiatu 
Rawickiego, który odbył się w Krobi na zaproszenie Burmistrza Krobi.                                                          
15.04 – radny Hieronim Urbański uczestniczył w spotkaniu z przedstawicielami                         
GAZ-SYSTEM dot. planowanej inwestycji budowy gazociągu wysokiego ciśnienia na 
odcinku Lwówek – Odolanów.                                                                                                             
18.04 – radna Paulina Wajnert i radny Jerzy Gałęzewski uczestniczyli w szkoleniu w 
Lesznie zorganizowanym przez Regionalną Izbę Obrachunkową dot. nadzoru i kontroli 
budżetu gminy przeprowadzanych przez Komisję Rewizyjną.                                                                       
19.04 – z Komendy Powiatowej Państwowej Straży Pożarnej w Gostyniu wpłynęła do Rady 
Miejskiej informacja o stanie bezpieczeństwa gminy Krobia oraz wnioski z analizy 
zagrożeń i analizy zabezpieczenia operacyjnego powiatu.                                                                           
20.04 – odbyło się posiedzenie Komisji Oświaty i Spraw Społecznych dot. realizacji planu 
pracy komisji.  
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28.04 - odbyło się wspólne posiedzenie stałych Komisji Rady Miejskiej w Krobi w celu 
analizy projektów uchwał na 19. Sesję Rady Miejskiej w Krobi i omówienia spraw 
bieżących.                                                                                                                                                
28.04 – odbyło się posiedzenie Komisji Oświaty i Spraw Społecznych w celu wydania 
opinii do projektów uchwał na 19. sesję Rady Miejskiej w Krobi.                                                               
29.04 – radna Genowefa Skrobała uczestniczyła w uroczystości wręczenia świadectw 
absolwentom ZSOiZ w Krobi.                                                                                                                
29.04 – otrzymałem od Burmistrza Krobi sprawozdanie z realizacji „Programu współpracy 
Gminy Krobia z organizacjami pozarządowymi oraz podmiotami, o których mowa w art. 3 
ust. 3 ustawy o działalności pożytku publicznego i o wolontariacie na rok 2015”.                                
2.05 - odbyło się posiedzenie Komisji Rewizyjnej w celu kontroli wykonania budżetu 
Gminy Krobia za 2015 rok.                                                                                                                   
3.05 – wraz z radnymi uczestniczyłem w gminnych obchodach Narodowego Święta 
Konstytucji 3 Maja.                                                                                                                                
4.05 - odbyło się posiedzenie Komisji Rolnictwa i Rozwoju w celu wydania opinii do 
projektów uchwał na 19. sesję Rady Miejskiej w Krobi.                                                                               
4.05 – odbyło się posiedzenie Komisji Budżetu w celu wydania opinii do projektów uchwał 
na 19. sesję Rady Miejskiej w Krobi. 
Ad. 7 Sprawozdanie z działalności Burmistrza w okresie międzysesyjnym. 
Sprawozdanie przedstawił Z-ca Burmistrza Krobi, stanowi ono załącznik nr 1 do protokołu.  

Ad.  8  Informacja o stanie bezpieczeństwa publicznego na terenie Gminy Krobia                            
i Powiatu Gostyńskiego. 
Z-ca Komendanta Powiatowego Państwowej Straży Pożarnej w  Gostyniu  mł. gryg. 
Tomasz Banaszak przedstawił informację  o stanie ochrony przeciwpożarowej na terenie 
Powiatu Gostyńskiego oraz gminy Krobia za rok 2015, stanowiącą załącznik nr 2 do 
protokołu. 
H. Urbański przekazał wszystkim strażakom życzenia wszystkiego najlepszego                     
w dniu właśnie dziś obchodzonego Dnia Strażaka.  
L. Włodarczyk : czego dotyczą fałszywe alarmy?  
T. Banaszak : wynikają one z alarmów generowanych z monitorów na terenie 
funkcjonujących ok. 20 takich centrali. Awarie tych czujek i niekiedy niewłaściwa  obsługa 
tego systemu powoduje takie fałszywe alarmowanie. 
Ireneusz Rolnik Naczelnik Wydziału Prewencji Komendy Powiatowej Policji w Gostyniu 
przedstawił informację o stanie porządku i bezpieczeństwa publicznego na terenie Powiatu 
Gostyńskiego za 2015 rok, stanowiącą załącznik nr 3 do protokołu.  
 

Ad. 9  Rozpatrzenie projektów uchwał w sprawie:  
a) przyjęcia Programu Wspierania Rodziny w Gminie Krobia na lata 2016-2018.  
Projekt uchwały i uzasadnienie przedstawiła Kierownik MGOPS A. Krzyżostaniak.   
Przewodnicząca Komisji Oświaty i Spraw Społecznych G. Skrobała : komisja obradowała                   
w dniu 28.04.br i projekt uchwały zaopiniowała jednogłośnie pozytywnie. 
Uchwałę Nr XIX/153/2016 Rady Miejskiej w Krobi z dnia 4 maja 2016 r. w sprawie 
przyjęcia Programu Wspierania Rodziny w Gminie Krobia na lata 2016-2018; przyjęto 
jednomyślnie, głosowało15 radnych. 
 



  

5 
 

b) objęcia udziału przez Gminę Krobia w Samorządowym Funduszu Poręczeń 
Kredytowych Sp. z o.o. z siedziba w Gostyniu. 
Projekt uchwały i uzasadnienie przedstawiła Sekretarz Gminy K. Szablewska.    
Uchwałę Nr XIX/154/2016 Rady Miejskiej w Krobi z dnia 4 maja 2016 r.                              
w sprawie objęcia udziału przez Gminę Krobia w Samorządowym Funduszu Poręczeń 
Kredytowych Sp. z o.o. z siedziba w Gostyniu; przyjęto jednomyślnie, głosowało15 
radnych. 
 

c) zmiany Uchwały Nr XV/121/2015 Rady Miejskiej w Krobi z dnia                                     
29 grudnia 2015 r. w sprawie Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Krobia  na 
lata 2016 – 2025. 
Projekt uchwały i uzasadnienie oraz autopoprawkę stanowiącą załącznik nr 4 do protokołu 
przedstawił Skarbnik Gminy. 
Przewodniczący Komisji Budżetu L. Bem : komisja obradowała w dniu dzisiejszym                         
i projekt uchwały oraz autopoprawkę zaopiniowano jednogłośnie pozytywnie.  
Autopoprawkę przyjęto jednomyślnie, głosowało 15 radnych.  
Uchwałę Nr XIX/155/2016 Rady Miejskiej w Krobi z dnia 4 maja 2016 r. w sprawie 
zmiany Uchwały Nr XV/121/2015 Rady Miejskiej w Krobi z dnia 29 grudnia 2015 r.                     
w sprawie Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Krobia  na lata 2016 - 2025; przyjęto 
jednomyślnie;  głosowało 15 radnych. 
 

d) zmiany uchwały budżetowej Gminy Krobia na rok 2016. 
Projekt uchwały i uzasadnienie  oraz autopoprawkę stanowiącą załącznik nr 5 do protokołu 
przedstawił Skarbnik Gminy.  
Przewodniczący Komisji Budżetu L. Bem : komisja obradowała w dniu dzisiejszym                   
i projekt uchwały oraz autopoprawkę zaopiniowano jednogłośnie pozytywnie.  
Uchwałę Nr XIX/156/2016 Rady Miejskiej w Krobi z dnia 4 maja 2016 r. w sprawie 
zmiany uchwały budżetowej Gminy Krobia na rok 2016; przyjęto jednomyślnie, 
głosowało15 radnych. 
 

e) utworzenia Stowarzyszenia Polska Sieć Odnowy i Rozwoju Wsi.  
Projekt uchwały i uzasadnienie przedstawiła Kierownik Referatu Oświaty i Spraw 
Społecznych   A.Linowska.    
Przewodniczący Komisji Rolnictwa i Rozwoju Gminy H. Urbański: komisja obradowała                   
w dniu dzisiejszym i projekt uchwały zaopiniowała jednogłośnie pozytywnie. 
M. Duda : jakie będą skutki finansowe przystąpienia do stowarzyszenia i jakiej wysokości 
wyniosą składki? 
Z-ca Burmistrza : składka członkowska roczna określona będzie 3 tys. zł na samorząd.  
Uchwałę Nr XIX/157/2016 Rady Miejskiej w Krobi z dnia 4 maja 2016 r.                              
w sprawie utworzenia Stowarzyszenia Polska Sieć Odnowy i Rozwoju Wsi; przyjęto 
jednomyślnie, głosowało15 radnych. 
 

 

Ad. 10 Odpowiedzi na interpelacje i zapytania.  
Z-ca Burmistrza : odpowiadając na interpelację radnych L. Bema i J. Gałęzewskiego,                   
to sprawę ewentualnego przeniesienia lustra na ul. Kobylińską oraz montażu przy wyjeździe 
na ul. Poznańską przekażemy do komisji bezpieczeństwa oraz sprawdzona zostanie kwestia 
ich wykonania.  
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Odpowiadając na interpelację radnego H. Urbańskiego dot. pobocza na ul. Kwiatowej,                   
to zostanie sprawdzone w jakim zakresie prace miałyby być realizowane.  
Odpowiadając na interpelację radnego M. Dudy odnośnie parku, to zwracamy uwagę na 
realizowanie prac, które tego terenu dotyczą. Zlecono wykonanie dokumentacji na 
oświetlenie i są to działania związane z tą lokalizacją. Park jest przedmiotem rewitalizacji                   
i w takim kierunku będziemy to realizować.  
Odpowiadając na interpelację radnej G. Skrobały, to temat ubytków w drogach 
powiatowych zostanie podniesiony na posiedzeniu Zarządu Powiatu Gostyńskiego,                     
Pan D. Walczak sprawę tę podniesie.  
Odpowiadając na interpelację radnej P.Wajnert odnośnie nowych nasadzeń cyprysów przy 
ul. Powst. Wlkp., będzie to przedmiotem monitu do WZDW w Poznaniu.  Do zarządcy 
drogi powiatowej skierujemy interpelację w sprawie naprawy drogi Sułkowice-
Domachowo. 
Sekretarz K. Szablewska : odpowiadając na interpelację Przewodniczącego Rady, nowa 
ustawa z zakresu udzielania bezpłatnej pomocy prawnej realizowana jest przez Powiat 
Gostyński przy współpracy z Okręgową Izbą Radców Prawnych w Poznaniu. Na terenie 
Gminy Krobia korzysta z takiej pomocy od kilku do kilkunastu osób. Nie wszystkie osoby 
kwalifikują się do skorzystania z takiej oferty tj. osoby, które nie ukończyły 26. roku życia                 
i ukończyły 65, bądź korzystają ze świadczeń OPS.  
Przewodniczący Rady : ile osób nie mogło takiej pomocy otrzymać? 
Sekretarz K. Szablewska : miały miejsce takie przypadki, ale w OPS funkcjonuje też punkt 
bezpłatnych porad prawnych, w ramach którego wszystkie te osoby uzyskają pomoc. 
Z-ca Burmistrza : odpowiadając na interpelację radnego L. Bema odnośnie strefy płatnego 
parkowania to trwają prace związane z jej uruchomieniem, wprowadzano liczne poprawki 
zgłaszane także przez mieszkańców. Prowadzony był nabór pracownika ds. windykacji                     
i obsługi administracyjnej z tym związanej. Osoba, która w ramach Centrum Integracji 
Społecznej nadzorować będzie obszar parkowania musiała przejść również odpowiednie 
szkolenie. Te wszystkie działania oraz warunki pogodowe, opracowanie kart 
abonamentowych  spowodowały opóźnienia  uruchomienia strefy płatnego parkowania.  
Ostatecznie  uruchomienie tej strefy zaplanowano w końcu miesiąca.   
  

Ad. 11 Wolne głosy i wnioski.  
K. Perdon : ukazał się artykuł dotyczący konieczności zmian nazw ulic związanych                           
z minioną epoką.  Mieszkańcy zwracali się z zapytaniem czy będzie przymus dokonywania 
tych nazw. 
P.Sendrowski radca prawy: wg informacji jest to projekt ustawy, trudno powiedzieć jakie 
będą obostrzenia.   
M. Duda : odbyło się spotkanie z mieszkańcami ul. Świerczewskiego nazwaną osobą, która 
budzi kontrowersje. Przedmiotem dyskusji był ten projekt ustawy, z której wynika że koszty 
związane ze zmianami dokumentów byłyby umorzone. Większość mieszkańców nie 
wyrażała akceptacji za zmianą nazwy tej ulicy. 
H. Urbański : bardzo dobry jest rozkład nowej strefy parkowania za wyjątkiem miejsca za 
pomnikiem św. Floriana skręcając w lewo uważam, że krawężnik powinien być ścięty.    
Z-ca Burmistrza : wjazdy te zostaną skorygowane. 
K. Perdon : mieszkańcy przyzwyczaili się do miejsc namalowanych pasów całkowicie 
wyłączonych z ruchu. Czy wszystkie są konieczne, ponieważ w jednym miejscu o dwa 
miejsca parkingowe byłoby więcej. Proszę sprawdzić te wątpliwości. 
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Z-ca Burmistrza : taki był projekt organizacji ruchu i przyjęta koncepcja strefy parkowania. 
Jeśli miałyby być dokonywane jakieś zmiany to na kolejny okres przesunięto by jej 
uruchomienie. Może przetestujmy już opracowany projekt i jeśli po jego funkcjonowaniu 
nasuną się jakieś znaczące zmiany to można rozpatrzyć wprowadzanie ich w życie.  
J. Mikołajczak : zgłaszałem w okresie zimowym do wycinki drzewo w Chwałkowie 
zagrażające budynkowi. Proszę o interwencję w tej sprawie, na razie nic się nie wydarzyło.  
J. Gałęzewski : zauważyłem, że kilka nowo założonych flag na słupach pofrunęło                            
z wiatrem, prawdopodobnie nie były umocowane prawidłowo. 
Sołtys wsi Gogolewa : w imieniu mieszkańców wsi Gogolewa zwracam się zapytaniem w 
kwestii mieszkań oddanych do użytku w końcu października. Po upływie tylu miesięcy 
zamieszkała tam tylko jedna rodzina.  Czy było zasadne wydatkowanie tak znacznych 
środków na wykonanie remontu obiektu niezamieszkałego.   
Z-ca Burmistrza : wniosków jest znacznie więcej niż mieszkań, dlatego trwa ich 
rozpatrywanie. 
O. Musielak Kierownik Referatu Inwestycji i Remontów : dwie rodziny podpisały umowy 
najmu na mieszkania w tym budynku. Kolejne zostanie przyznane po rozpatrzeniu 
wniosków przez komisję. 
Z-ca : naszym obowiązkiem jest aby dokładnie przeanalizować wszystkie złożone wnioski.   
 
Ad. 12 Zakończenie obrad  sesji. 
Przewodniczący Rady Miejskiej: dziękuję wszystkim osobom, które sesję przygotowały, 
dziękuję wszystkim za przybycie i zamykam XIX sesję Rady Miejskiej w Krobi. 
 
   Protokół sporządziła :                                                  
       Aurelia Sikorska    


